
Character

Main character — a mediocre and lonely worker who is usually not interested in advertising 
shopping and no expectations for life

Other character - girlfriend and the people

Act 1

Set up

A.功能性义眼 需要付费升级功能


Functional eye - but needs money to upgrade

B.消费主义社会


Consumerism society


Theme&setup

⼀个对⽣活没有期待、碌碌⽆为的⼈通过义眼改变了对⽣活的看法，重燃起对⽣活的热情，但是发
现他⽣活在假象中，这个时候他还会选择继续使⽤义眼吗？ 

Beginning

玩家在⼀⽚漆⿊中醒来 看到亮光进⾏触碰 获得义眼

进⼊义眼视⻆


1.Player wake up in dark and get the eye - into the eye view

主⻆从卧室醒来准备起床上班，但是发现眼前突然出现很多⼴告


2.ready to go to work

but found out there are so many ads regarding on synthetic body appearing in front of him

but he ignored




上⾯都是义体的推⼴⼴告 但是主⻆没有理会


⬇ 

主⻆在路上准备上班，⼤街上⼴告在义眼下更多了


3.Main character goes to work on the street, and the ads become more in the eye’s view


同时跳出⼤宣传界⾯：免费试⽤透视功能 你会发现不⼀样的世界


At the same time an ads jumps out - ‘Try the perspective function for free and you will find a 
different world’  — see beyond the surface

同时出现闪回 cutscene

在⼀个⽉前下班回家的时候⼀个神秘男⼦将⼀个盒⼦递给了他，说这是由⽬前顶尖科学家研发出来
的好东⻄，赶紧试试吧

主⻆⼀开始以为这男⼦是个疯⼦，没有理会，但男⼦不由分说直接将盒⼦塞到他怀⾥转头就跑。

回到家主⻆也没有打开这个盒⼦


此时主⻆路过⼀家赌场，于是主⻆就想着这也许就是那个盒⼦⾥的东⻄，于是他带着怀疑的态度想试试这个功能


While he is passing by a casino - so the character wants to try this function


⬇ 


Inciting Incident

于是主⻆点击⽴即试⽤，发现确实世界和之前不太⼀样 在看桌⾯、纸牌的时候 可以看到纸牌背⾯的数字

主⻆利⽤这个功能⼩赚了⼀笔

但此时义眼提醒试⽤时间到了


The character clicks to try it out and found that the world is not the same as before. 

When looking at the desktop and the cards, you can see the numbers on the back of the 
cards

So the character used this function to make a small profit

But at this time, the eye reminds the trial time is up.


Act 2

继续使⽤这个功能的费⽤不便宜，但是主⻆刚好可以⽤刚赚来的钱够买下这个功能

从此之后主⻆沉迷赌博，⼀赌就是⼀天；同时主⻆逐渐出名


The cost of continuing to use this feature is not cheap, but the character can just use the 
money he just earned to buy this feature

Since then, the character is addicted to gambling, and one gamble is a day; 

at the same time, the character gradually becomes famous




⬇ 

于是主⻆从此⾛向财富⾃由，同时结交很多朋友，更是交往到了⼀个漂亮的⼥朋友

但是在交往中，主⻆逐渐发现⼥友好像只爱他的钱


So the character became popular and wealthy, and even met a beautiful girlfriend. And he 
really loves this world and his new life because of it 

But in the relationship, the character gradually found that his girlfriend seems to only love his 
money


⬇ 


Climax

这个时候义眼⼜在推出新的测谎功能

主⻆发现⼥友真的有在说谎 但是真假掺半 很难区分到底什么是真什么是假


At this time, the eye is releasing a new polygraph function

The character finds that his girlfriend is really lying, but it is difficult to distinguish what is 
true and what is false.


Act 3

此时⼴告⼜在推出“看透⼈的内⼼想法”的功能

主⻆随即便买了

于是当他来到熟悉的赌场，环顾四周那些所谓他的好友们、以及爱⼈，全都不是真⼼对他

主⻆⼀时接受不了冲到⼤街上，发现路⼈对他的看法也都是贬低为主——


At this time, the advertisement is launching the function of "seeing through people's inner 
thoughts"

Then he bought it

So when he came to the familiar casino and looked around at his so-called friends and 
lovers, all of them were not sincere to him.

The character can't bear so he rush to the street for a while, and found that passersby's 
views on him are mainly demeaning and meaning——


“这个⼈只会赌博”

“这个⼈真是⼈傻钱多”


"This man only gambles"

"This person is really stupid and has a lot of money”


Cutscene - 

箱⼦⾥⾯有⼀串字符

Keep it or pass it on.


End

这个时候选项出现——

“你还愿意带着这个义眼吗？”


End up in appearing options -

"Are you still willing to wear this eye?”

Destroy it or pass it on


